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Styrelseprotokoll  

Sunderby scoutkår 

Datum: Sunderbyn 23 november 2021 

Plats: Grundet 

Löpnummer: 9 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Åke Olsson 

Vice ordförande Lars Salander deltog på länk via Teams 

Sekreterare Anna Hedkvist 

Kassör Vakant 

Ledamöter Jenny Lindmark  
Lasse Nykänen 

ADJUNGERANDE 

Ledare Veronika Linde Deltar tom kl. 20. 

FRÅNVARANDE 

Ledamot Carin Sjölin  

Ersättare Daniel Alm 
Jim Baudin Deltar tom kl. 20. 
Daniel Andersson 
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Dagordning 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande öppnade mötet. 

2. SAMMANTRÄDETS BESLUTSMÄSSIGHET 

Styrelsen konstaterar att de är beslutsmässiga. 

3. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Sekreteraren har kontaktat både Boden och Södermöre scoutkår. Boden har inte svarat än och 

Södermöre bor gärna med oss på Jamboree22. 

Angående utbildningar och påtryckningar har Lars Salander pratat med distriktets ordförande som 

säger att vi inte behöver trycka på mer just nu för att få utbildare till norra Sverige. 

Coronastödet missade vi att söka då sekreterare och Lars Salander uppfattat sista ansökningsdag fel. 

Ledarmötet är genomfört. 

Beslut  

1) Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

4. EKONOMISK RAPPORT 

Då vi sedan kårstämman varit utan kassör har nu Lars Salander tagit över bokföringen från Jenny 

Lindmark. 

Stina Leden har skrivit en ansökan för bidrag från distriktets fonder till kårens resa till Jamboree22. 

Kårstyrelsen behöver hantera och lämna ansökan vidare till distriktet. 

Beslut  

1) Kårens ansökan om bidrag till Jamboree22 tittar vi på vid nästa möte. 

5. POSTGENOMGÅNG 

Ingen post. 

6. UTBILDNINGAR OCH KURSER 

Inget nytt. 
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7. MATERIAL OCH UTRUSTNING 

Arbetet med att se över nyckelanvändingen fortsätter. Vi tänker att vi byter lås på bommen. Alla 

ledare ska ha en bomnyckel. Sedan kan nyckel till huset finnas i en nyckelbox. Ett fåtal behöver ha 

både bomnyckel och nycklar till huset. 

Beslut  

1) Lars Salander kollar hur många nycklar som finns till det nya bomlåset. 

2) Lars Salander ordnar en nyckelbox till för husnyckel. 

3) Sekreteraren ber alla meddela vilka nycklar man har och nummer på nycklarna så att vi får 

en överblick över hur det ser ut. Sekreteraren pratar även med Karin Nilsson som har 

nycklar. Hon är sällan på Grundet och vi behöver hennes nycklar. 

8. HAJKER, LÄGER OCH AKTIVITETER 

Enrisplockningen har genomförts och gick bra. 

Ljusstöpningen har även den gått bra. 

Marsipangrisar, vem gör dem? 

Julavslutning för kåren. Vi har tipspromenad och grillar korv. 

Ledarskoj måste vi ha i år. Det var länge sedan nu. 

Beslut  

1) Carin Sjölin tar på sig att göra marsipangrisar. 

2) Sekreteraren gör en tipspromenad till julavslutningen. 

3) Sekreteraren och Lars Salander ser till att det finns korv, bröd och tillbehör till 

julavslutningen. 

4) Ledarskoj blir 4 januari 2022 och sekreteraren gör inbjudan. 

9. RAPPORT FRÅN DISTRIKTSSTYRELSEN 

Det har kommit en inbjudan om att ställa upp som funktionärer vid Nordenskiöld-loppet. Intresset 

när Lars Salander frågat i kåren, är svalt. De vill även hyra kantiner och vi har två att hyra ut. 

Beslut  

1) Kåren är inte intresserade av att ställa upp som funktionärer vid Nordenskiöld-loppet. 

2) Kåren kan hyra ut två kantiner till Nordenskiöld-loppet. 
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10. LOTTERIER, BASARER OCH MARKNADSAKTIVITETER 

Skyltsöndag blir av och det mesta av bemanningen är klart. Sista tiden något få. 

Julmarknad i Stadsö centrum under lördag och söndag 1:a adventshelgen har tillkommit. Vi provar 

detta i år och ser vi att det ger ett mervärde kanske vi är med fler gånger. Sekreteraren räknar med att 

utmanarna ska bemanna och täcker upp där det inte räcker. 

Andra adventshelgen är det julmarknad på Sunderby folkhögskola. 

Beslut  

1) Sekreteraren bevakar så bemanning under skyltsöndag på Storgatan och julmarknad i Stadsö 

centrum fungerar. 

2) Sekreteraren påminer om bemanning av julmarknaden på Sunderby folkhögskola. 

11. LEDARFRÅGOR 

Inget nytt. 

12. ÖVRIGA FRÅGOR 

Lars och Peter fortsätter resonera om hur vi kan hitta en alternativ lösning till larm på Grundet. 

För mobilt bredband behöver man en antenn. Kan Lunet vara ett alternativ? Kan vi hitta en lösning 

den vägen? 

Planering av vårterminen. Kan ske via WhatsUp eller om vi ser att behov finns via Teams. 

Beslut  

1) Sekreteraren gör en planering för våren som ska vara klar 10-11 januari.  

2) Planeringen delas i WhatsUp eller om det finns behov har vi ett möte via Teams. 

13. NÄSTA MÖTE 

Beslut  

1) Nästa möte blir 13 januari 2022 kl. 18.30. 

14. AVSLUTANDE 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 



 
 

 

5 (5) 
 

Justering 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Anna Hedkvist 
 

Åke Olsson 

 

 


